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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Mediálnej komisie, ktorá sa konala 

dňa 26. marca 2025 

so začiatkom 17:30 hod. a ukončením 19:00 hod. 

v zasadačke   miestneho   úradu   mestskej   časti  Bratislava-Dúbravka (B 224), 
Žatevná 2, I. poschodie. 

Prítomní: Juraj Štekláč (predseda komisie), Pavol Jančovič, Anka Hnátová (online), Petra Ázacis (online), 
Maroš Repík (online) 
Neprítomní:  
Ospravedlnení:  Miky Sliacky 
Neospravedlnení: 
Hostia: Richard Šafárik (poslanec) 

Program zasadnutia 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Dúbravské noviny – pripravované číslo, náhľad DN 
3. Siete - sledovanosť, príspevky 
4. Rôzne 
5. Ukončenie zasadnutia komisie 

K bodu č. 1 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne schválený. 

Hlasovanie:  
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 2 
Členovia komisie debatovali o aprílovom čísle Dúbravských novín. Vyzdvihli tému novín a jej zaujímavosť 
pre obyvateľov – ruiny Dúbravky, aj spolu s trefnou karikatúrou. 
Poslanec Pavol Jančovič ocenil, že sa noviny vracajú k výsledkom ankety DN. 
 „Je to zaujímavé čítanie, potešila ma informácia o zbernom dvore,“ dodala Anka Hnátová. 

Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie aprílové číslo r.  2025 Dúbravských novín na vedomie s pripomienkami. 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
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K bodu č. 3 
Tajomníčka komisie pripravila prehľad sledovanosti príspevkov na sieťach mestskej časti. 
Pavol Jančovič pustil členom komisie vybrané videá na sociálnej sieti mestskej časti – konkrétne pozvánka 
na Knižnú burzu a zber nebezpečného odpadu, ktoré hodnotil za graficky a vizuálne zastaralé s malou 
možnosťou odsledovania, kedy je predmetný zber odpadu. Upozornil na nevhodné použitie zmenšenej 
a tým nečitateľnej grafiky nakopírovanej viackrát do obrazu. Vyjadril nespokojnosť s vizuálnou podobou 
príspevkov.  
Do diskusie sa zapojil aj Richard Šafárik, ktorý hodnotil úroveň video upútavok za veľmi nízku. „Nie je to 
vhodný obraz prezentovania mestskej časti“ 
Predseda komisie Juraj Štekláč konštatoval, že komisia vznášala podobné pripomienky opakovane, no bez 
reakcie. 
Predstavené video pozvánky: 
https://www.facebook.com/Dubravskatv/videos/1333101608021241 
https://www.facebook.com/Dubravskatv/videos/512465178385316 

Hlasovanie:  
Mediálna komisia   berie informáciu o sledovanosti na sociálnych sieťach na vedomie. Členovia si pozreli 
grafickú úpravu a spracovanie videoupútavok. 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 4 
Mediálna komisia rozoberala možnosti a zapojenie sa obyvateľov do ankety. Debatovala tiež o potrebe 
spätnej väzby obyvateľom. 

Hlasovanie: 
Mediálna komisia sa venovala možnostiam a výsledkom ankety v Dúbravských novinách, príprave online 
novín a odporúča urobiť marketingovú podporu na sociálnych sieťach pre grantové možnosti  Mediálnej 
komisie 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

Zapísal: Overil: 
 tajomník komisie predseda komisie 

V Bratislave dňa 31. marca 2025 
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